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Geachte leden van de Gemeenteraad Koggenland. 

De ontwikkeling van de Ursemmerhof en de plannen voor de aanleg van “Beach Resort 

Noorderduyn” zijn de laatste jaren vaak in het nieuws geweest. Als omwonenden N 7] 
Ihebben we de berichtgeving natuurlijk met grote 

belangstelling (en zorg!) gevolgd. 

In deze brief willen we uw aandacht vragen voor één aspect, waaraan voor zover ons bekend tot nu 

toe weinig aandacht is besteed: de natuur. 

(geanonimiseerd)
(geanonimiseerd)

We hebben begrepen dat een kapvergunning voor particulieren in de gemeente niet meer nodig is. 

Dat geldt ook voor de projectonwikkelaar van de Ursemmerhof. Kennelijk maakt het daarbij geen 

verschil of het om één boom gaat of om een paar honderd, zoals op de Ursemmerhof. Dat vinden we 

vreemd en ook heel jammer, zeker in deze tijd waarin toch niemand meer kan twijfelen aan het 

belang van bomen. Op een — inmiddels waarschijnlijk verouderde — plattegrond van de 

projectontwikkelaar is sprake van een complete kaalslag. Op de website van Beach Resort 

Noorderduyn staat geen plattegrond. Maar gezien het aantal ‘villa's” dat men wil bouwen, zal er 

weinig ruimte voor de natuur overblijven. Het is natuurlijk mooi dat het allemaal zo duurzaam is, 

maar wel heel jammer dat de bomen en struiken daarbij het loodje leggen. 

  

Voor alle duidelijkheid: ons persóónlijke belang is een moo uitzicht. Maar het gaat niet alleen om 

ons eigen belang. Het gaat ons ontzettend aan het hart dat natuur (in dit geval bomen en struiken), 

die toch al zo schaars is, verdwijnt. 

De Ursemmerhof is de enige plek in Ursem of omgeving waar (bij wijze van spreken) “meer dan 10 

bomen” bij elkaar staan. Het is dan ook het leef- en broedgebied van verschillende soorten vogels. En 

het is zeer waarschijnlijk dat er ook andere dieren leven, zoals marterachtigen, vleermuizen, enz. 

Wij verzoeken de raad dan ook om alles in het werk te stellen om dit kleine stukje natuur voor de 

gemeente te behouden, en te voorkomen dat er onomkeerbare acties (i.c. het kappen van bomen en 

struiken) plaatsvinden. Een ecologisch onderzoek is in dit kader een belangrijke stap. Wij vragen de 

gemeente dan ook om de projectontwikkelaar te verzoeken — indien mogelijk te verplichten - om 

een ecologisch onderzoek te laten uitvoeren alvorens over te gaan tot het kappen van bomen en 

struiken. 

Wij horen graag van u. 

Met vriendelijke groet, 

(geanonimiseerd)
(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)




